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Decyzją polskiego rządu obowiązują, w związku z walką z koronawirusem, ograniczenia w
przemieszczeniu się. Wyjątki są przewidziane tylko w przypadku drogi do i z pracy,
wolontariatu w walce z koronawirusem oraz niezbędnych spraw życia codziennego. Czy
iławianie stosują się do tych zasad?

Ostatnie dni, gdy panowała piękna pogoda, ale społeczna kwarantanna wciąż obowiązywała, były
wymagającym testem naszej odpowiedzialności. Na przykład w miniony piątek ruch zarówno
pieszych, jak i samochodów w naszym mieście wciąż był uspokojony, ale czy w wystarczającym
stopniu? 

- Czy nie za dużo nas na ulicach? - to pytanie, które zadaje iławski ratusz, publikując
nagranie z naszego miasta, właśnie z tego dnia.

To komentarz, jakim urzędnicy opatrzyli nagranie:

- Część z Was oburza się na akcję z maseczkami w mieście. My jesteśmy
zaniepokojeni dużą ilością osób na ulicach i znikomą ilością maseczek na
twarzach...

Zostań w domu - apeluje iławski magistrat. 



To od odpowiedzialności nas wszystkich zależy, ile będzie w naszych stronach zachorowań.

Iława. „Czy nie za dużo  nas na ulicach”? 
Wideo: Urząd Miasta w Iławie.
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